
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 3212021

XXXII Ses.ia w dniu 20 kwietnia 2021

Obrady rozpoczEto 20 kwietnia 2021 o godz. 09:00 , a zakortczono o godz. 13:06 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial25 czlonk6w.

Obecni:

l. .Tacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz DEbczynski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6. Kr'4sztof GrzEdziel

7. .loanna Hofman-Kupisz

8. .Iaroslaw Hupalo

9. Agnieszka.Tura - Walczak

10. Piotr Kowal

1l . Krzysztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

I 3. Zbigniew l-ewandowski

14. Krystian Luczak

15. .I6zef Mazierski

16. Wanda Muszalik

17. Arkadiusz Piasecki



18. Elzbieta Rutkowska

19. Ewa Szczepanska

20. Malgorzata Szymariska

2l . Daniel Tobiasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXXII sesji
Rady Miasta Wloclawek, wita.i4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskrego, ZastEpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
.lablorisk4, Przewodnicz4cy Rady powital r6wnie2 przybylego na obrady goScia dr Radoslawa
Cyrana z Instytutu Gospodarki NieruchomoSciami w Katowicach, a takhe zebranych na sali
dyrektor6w Wydzial6w Urzgdu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale
osoby uczestnicz4ce w obradach.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, ze na stan 25
radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 25 radnych,
azatem obrady sesyjne w dniu 20 kwietnia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXXII sesji Rady Miasta stanowi zalqcznrk do
protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostEpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXXI sesji
Rady Miasta Wioclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 30 marca 2021 roku, zktorym
radni mogli sig zapoznac t wnieS6 ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelnieri.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil. iz wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisie.iszej ses.ii przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tej kwestii zwrocil siE do radnych z zapytaniem czy wnosz4 zmiany do porz4dku
obrad.

Radni nie wnieSli zmian, azatem Przewodnicz4cy Rady przeszedldo realizacji porz4dku obrad
XXXII sesii Radv Miasta.



Ad.2
Informacia Prezydenta Miasta z dzialalno5ci w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoici
w okresie migdzysesyjnym, ktora obejmuje okres od dnia 30 marca 2021r.cry1i od ostatniej
sesji Rady Miasta do dnia 20 kwietnia 2021r. i przedstawia sig nastgpuj4co:

Od l2 kwietnia odbywaj4 sig cykliczne spotkania z mieszkahcami Wloclawka. Ze wzglEdu na
obostrzenia epidemiczne, w tym roku zastosowano nowq formuig spotkari - online. Kolejne
spotkania, relacjonowane na Zywo za poSrednictwem strony Urzgdu Miasta na Facebook'u
odbgd4 siE 22 oraz 26 kwietnia. Do 28 kwietnia 2021 roku mieszkaricy Wloclawka mog4
zglaszac projekty w edycji Wloclawskiego Bud2etu Obywatelskiego na rok 2022. Do podzialu
s4 cztery miliony zlotych, w poszczeg6lnych kategoriach projekt6w: zielona - ieden milion
zlotych (obeimuje projekty zwiqzane z roSlinnoSciE na terenach naleaEcych do Miasta
Wtoclawek), instytucjonalna - jeden milion zlotych (s4 to projekty realizowane na obszane
naleZ4cym do placowek oSwiatowych, dla ktorych organem prowadz4cym jest Miasto
Wloclawek), ogolnomieiska - dwa miliony zlotych (obejmuje projekty, kt6re nie kwalifikui4
sig do pozostalych kategorii). NowoSci4 w tej edycji budzetu obywatelskiego jest moZliwoSd
zglaszania projekt6w, ktore bgd4 realizowane r6wnie2 na nieruchomoSciach, do kt6rych Gmina
Miasto Wloclawek posiada tytul prawny do dysponowania - projekty takie mog4 dotyczyc
wyl4cznie realizac.ii nowych przestrzent edukacyjnych, kulturalnych, sportowych i
rekreacyjnych, kt6rych funkcj4 jest rekreacja czynna. Szczegoly procedury s4 dostgpne na
stronie: wloclawek.konsultacjejst.pl. Organizowany jest Punkt Szczepieri Masowych w Hali
Widowiskowo Sportowei OSIR. Przewidywana iloSi wykonywanych na pocz4tku szczepiehto
360 dziennie. Po 4 - 5 tygodniach planowany jest wzrost. Realizatorem uslugi szczepie{bgdzie
podmiot wykonuj4cy dziaialnoSc lecznicz4 ,,TRANS MEDICA". WstEpny szacowany termin
uruchomienia punktu to 26 kwietnia 2021 roku. Srodki finansowe pochodz4 z Narodowego
Funduszu Zdrowia. 12 kwietniazawarto umowg zftmq,,Przembud", na budowg Osrodka
Wsparcia dla Os6b w Kryzysie.Przy ul. Krzywa Gora, w ci4gu trzystu dni kalendarzowych od
dnia zawarcia umowy, powstanie ten nowy obiekt. WartoSi umowy to ok. 3,2 mln zlotych
brutto. Podpisano umowg o dofinansowanie projektu polegaj4cego na wyposazeniu jedenastu
budynk6w uZytecznodci publicznej w instalacje fotowoltaiczne. W ten spos6b poprawiona
bgdzie ich efektywnoSi energetyczna. Projekt uzyskal milion zlotych dofinansowania z
Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-
2020. WartoSc calkowita projektu wynosi ok. 3,2 mln zl. Wybrano realizatora, kt6ry
przeprowadzi ocenE Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Wloclawek nalata2}lS -2028
oraz dokona oceny efektywnoSci wdralania narzgdzi wynikaj4cych z ustanowienia Specjalnej
Strefy Rewitalizacji. Umowa na realizacjg zadania zostanie zawarta z Instytutem Rozwoju
Miast i Region6w. Samorz4d jest w trakcie tworzenia projektu pn. ,,Program wsparcia leczenia
niepiodnoSci metod4 zaplodnienia pozaustrojowego in vitro", na kt6ry przeznaczono w
budzecie na rok biez4cy 100 tys. zl. Wdrozenie projektu przewidujemy na koniec 2021 roku.
Obecny etap to przygotowanie projektu do oceny przez Agencjg Oceny Technologii
Medycznych i Taryfikacji. Podpisano umowE na realizacig projektu grantowego pn. ,,Uslugi
transportu indywidualnego door-to-door dla mieszkaric6w miasta Wloclawek".
Przygotowywane s4 obecnie dokumenty przetargowe na zakup samochodu oraz wyposa2enia.
Realizatorem projektu jest Miejski Osrodek Pomocy Rodzinie. Pozyskana kwota narealizacjg
zadania to blisko 749 tys. zl. S4 w toku nabory wniosk6w o przyznanie dotacji z miejskiego
budzetu na wymiang piec6w, tzw. kopciuch6w. To dotac.je zar6wno dla os6b fizycznych, jak i
wlaScicieli/wsp6twlaScicieli budynk6w wielorodzinnych na terenie Wloclawka. R6wnolegle do



naboru wniosk6w, trwa proces zawierania um6w z beneficientami, ktorzy zostali iuZ
zakwalifikowani do programu,

Po zakoficzonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracalqc jednoczeSnie uwagg, aby pytania nie
odbiegaly od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacji z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny .Tanusz Dgbczyriski,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radny Zbigniew Lewandowski,
- radny Piotr Czarnecki,
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski,
- radny .Ianusz Dgbczyriski (Ad Vocem),
- ZastEpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Ad.3
Uchwala w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Miasto Wloclawek na lata 2021 -2025.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Katarryna Laszuk p.o Dyrektora Wydzialu
Gospodarowania Mieniem Komunalnym. NastEpnie glos zabral dr Radoslaw Cyran z Instytutu
Gospodarki NieruchomoSciami w Katowicach, kt6ry om6wil przygotowany wieloletni program
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wloclawek na lata 2021-2025
dokonuj4c takhe prezentac.ji multimedialnej omawianego zagadnienia. Glos w sprawie zabrala
takZe Domicela Kopaczewska ZastEpca Prezydenta Miasta orazPrzewodnicz4cy Rady Miasta
radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cych ww. zagadnienie.

Opinie Komisji stal),ch Rady Miasta

Proiekt uchwaly w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Miasto Wloclawek na lata 2021 - 2025 rozpatrzyla oraz porytywnie zaopiniowala
Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta. WypracowanEprzez czlonk6w Komisji opinig
w przedmiotowej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zargbska.

Projekt ww. uchwaly byl takze przedmiotem obrad Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska, ktora takZe wydala pozytywn4 opinig w powyZszej sprawie, ktor4 przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjE nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Jozef Mazierski,
- radny Krzysztof Grz4dziel,



- radna Elzbieta Rutkowska,
- radna .Ioanna Hofman-Kupisz,
- radny Piotr Czarnecki,
- radny Janusz Dgbczynski,
- radna Elzbieta Rutkowska (Ad Vocem),
- radny Piotr Czarnecki (Ad Vocem),
- radny Piotr Kowal,
- radny Janusz Dgbczyriski (Ad Vocem),
- radny Piotr Kowal (Ad Vocem),
- radna Agnieszka .lura - Walczak,
- radny Zbigniew Lewandowski,
- Zastgpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki,
- dr Radostaw Cyran z Instytutu Gospodarki NieruchomoSciami w Katowicach,
- Zastqpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska,
- radny Jozef Mazierski (Ad Vocem),
- ZastEpca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki,
- Zastgpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska.

Wobec vvyczerpaniazgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy Miasto Wloclawek na lata 2021 -2025.

Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.Q SI!: 7, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 0

W)rniki imienne:

zA (16)

.Iacek Bulawa, Krzysaof Grz4dziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura
- Walczak, Piotr Kowal, Krystian tr-uczak, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata SzrymaLiska. Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska. .lanusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

wsrRZYMU.rE SrE (7)

Protr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. .I6zef Mazierski

BRAK GI.OSU (2)

Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik



Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. Ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miastaw zaproponowanym brzmieniu.

Po zakoriczeniu procedowania nad ww. zagadnieniem Przewo dniczqcy Rady Miasta oglosil l5
minutow4 przerwg w obradach sesy.inych.

Przerwa w obradach XXXI sesii Radv Miasta

Wznowienie obrad XXXII ses.ii Rady Miasta po przerwie

Ad.4
Uchwala w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodz4cych w sklad
mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonala Katarzyna Laszuk p.o DyrektoraWydziatu Gospodarowania Mieniem Komunalnym.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stale.i Radv Miasta

Projekt uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodz4cych w sklad
mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek rozpatzylaorazpozytywnie zaopiniowala
Komisja Gospodarki Mie.jskie.i i Ochrony Srodowiska. kt6r4 przedstawil Przewodnicz4cy
Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- ZastEpca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska

Wobec braku innych zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodz4cych w sklad
mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Wloclawek.



Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIf : 0, BRAK GLOSU: 5, NIEOBECNI: 0

W],niki imienne:

ZA QO\

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .Tanusz Dgbczyfski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grz1dziel,

.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Krystian
tr'uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elabieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,
Matgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarryna Zargbska,
.Ianusz Zi6tkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GI.OSU (5)

Mariola Gawlowska" Joanna Hofman-Kupisz, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Wanda Muszalik

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na202l
rok.

Ad.6
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta
Wloclawek na202l rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawiaj4c l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwal zarowno po stronie
wydatk6w .iak i dochodow w r62nych dzialach budzetu oraz w Wieloletniei Prognozie
Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlolone przez poszczegolne vlydzialy jak r6wniez w
wy n i ku prze s uni gc i a riro dk6 w wyni kaj 4cy ch z zaistnialych potrzeb.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniai4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok
tozpaftzyla oraz porytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w te.i sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna KatarzynaZargbska.

Takhe uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniei Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i



Promocii Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila PrzewodniczqcaKomisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komis.ii PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal. ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszef' do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok.

Wvniki glosowania

ZA: 15. PRZECIW: 0. WSTRZYMU.TQ SfQ: 7, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 0

W)'niki imienne:

zA (1s)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grz1dziel,.Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krystian Luczak. Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymanska. Daniel Tob.iasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Tanusz
Zioikowski " Piotr Zwolifiski

WSTRZYMU.TE SrE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowal ski. Stani slaw Krzemieni ewski, J6zef Mazierski

BRAK GI.OSU (3)

.loanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
gtosowania" stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata2021-2035.

Wvniki slosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIf : 7, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 0



Wvniki imierine:

zA (1s)

.Tacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel,.Taroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal,
Krystian Luczak, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz. Stanislaw Wawrzonkoski, Katarryna Zargbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwol iriski

WSTRZYMUJE SrE (7)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GI.OSU (3)

.Toanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdza.j4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podigta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwala w sprawie ustalenia stawki oplaty z^ korrystanie przez operatora i
przewoZnik6w z przystankriw komunikacyjnych, kt6rych wla5cicielem lub
zarz1dzaiqcym jest Gmina Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Zastgpca Prezydenta Miasta
Krzysztof Kukucki, kt6ry odniosl sig takZe do zapytania skierowanego w sprawie
procedowane go zagadni en i a przez Przewodni c zEcego Rady Miasta.

NastEpnie przedstawiona zoslala opinia komisji rozpatruj4cej ww, zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Projekt uchwaly w sprawie ustalenia stawki oplaty za korzystanie przez operatora i
przewoznikow zprzystank6w komunikacy.jnych, kt6rych wlaScicielem lub zaru4dzajEcym jest
Gnrina Miasto Wloclawek rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Budzetu,
Rozwoju i Promocji Miasta. OpiniE przedstawila PrzewodniczEca Komisji radna Katarzyna
Zarebska.

Po przedstawieniu opinii Komis.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta
dyskus.jE nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy
glosowania przedloZone.i uchwaly.

poinformowal, 2e otwiera

Rady Miasta przyst4pil do

9



Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia stawki oplaty zakorzystanie
przystank6w komurrikacyjnych, kt6rych wlaScicielem lub
Wloclawek.

przez operatora i przewo2nik6w z
zarz4dzai4cym jest Gmina Miasto

Wyniki slosowania

ZA: 2I, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O,

W)'niki imienne:

zA (21)

BRAK Gtr-OSU: 4. NIEOBECNI: 0

.Iacek Buiawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grzqdziel. .Taroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowaf ski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki,
El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,Malgorzata Szymanska, Daniel Tobjasz,Katarryna
Zargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (4)

Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Stanislaw Wawrzonkoski

Po zakonc,zeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala pod.iqta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie okreSlenia sezonu k4pielowego oraz wykazu k4pielisk na terenie
Gminy Miasto Wloclawek w roku 2021,

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal Stanislaw
Starrowski z.Wydziatu Sportu i TurystykiUrzqdu Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwala w sprawie okreslenia sezonu k4pielowego oraz wykazu k4pielisk na terenie Gminy
Miasto Wloclawek w roku 2021 zostalarozpatrzona i zaopiniowana przez Komisjg Kultury i
Sportu. Pozytywn4 opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Janusz
Ziolkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Le otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli qdzial:

- radny Jozef Mazierski
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- Zastqpca Prezydenta Miasta Monika Jabloriska
- radny Piotr Czarnecki
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Po wyczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta przyst4pil do
glosowani a przedlohonej uchwaly.

Glosowano w srrrawie:

Uchwaly w sprawie okrerilenia sezonu k4pielowego oraz wykazu k4pielisk na terenie Gminy
Miasto Wloclawek w roku 2021.

Wyniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIQ: 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (22]l

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDqbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel. .Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski. Stanislaw Krzemieniewski. Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz, Stanislaw
wawrzonko ski, Katar zy na zar gbska, Janusz Zi 6lkowski, Pi otr Zwo I i riski

BRAK GLOSU (3)

Joanna Hofman- Kupisz, Zbi gni ew Lewandowski, Wanda Muszal ik

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala w sprawie przyigcia sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego Osrodka Pomocy
Rodzinie we Wloclawku i innych samorz4dowych jednostek organizacyjnych pomocy
spolecznej ora;z z realizacji zadafi Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku z
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastgpczej oraz zestawienie potrzeb w
zakresie systemu piecry zastgpczej oraz placriwek opiekufczo - wychowawcrych, za rok
2020.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawil i dokonal szczeg6lowego omowienia Dyrektor
Miejskiego osrodka Pomocy Rodzinie we wloclawku piotr Grudziriski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stale.i Rady Miasta

lJchwalg w sprawie przyjEcia sprawozdania z dzialalnoSci Mieiskiego Osrodka Pomocy
Rodzinie we Wloclawku i innych samorz4dowych jednostek organizacyjnych pomocy
spoleczne.i oraz z realizac.ii zadah Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku z
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastgpczej oraz zestawienie potrzeb w zakresie
systemu pieczy zastgpczej onz placowek opiekuficzo - $ychowawczych, za rok 2020
rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tei sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa
Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komis.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w
glosowania przedlolone.i uchwaly.

Qlosowano w sprawie:

dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta przyst4pil do

Uchwaly w sprawie przyjgcia sprawozdania z dzialalnoSci Miejskiego Osrodka Pomocy
Rodzinie we Wloclawku i innych samorz4do!\rych jednostek organizacyjnych pomocy
spolecznej oraz z realizacii zadan Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku z
zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastgpczej oraz zestawienie potrzeb w zakresie
systemu pieczy zastgpcze.i oraz placowek opiekuriczo - wychowawczych, zarok2020.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SII: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

zA (21)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski,
Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysrtof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian Luczak , Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Ewa Szczepanska. Malgorzat"a Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliiski

BRAK Gi-OSU (4)

Krzysztof GrzEdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala pod.jgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l0
Uchwala w sprawie przyigcia ,,Oceny zasobriw pomocy spolecznej w mieScie Wloclawek
za rok 2$20'.
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Wprowadzenia do zagadnienia iak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal Dyrektor
Mieiskiego osrodka Pomocy Rodzinie we wloclawku Piotr Grudziriski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przy.igcia .,Oceny zasob6w pomocy spoiecznej w mieScie Wloclawek za
rok 2020" rozpatrzyla oraziednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowra, Rodziny
i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna Ewa
Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta przyst4pil do
glosowania przedlo2onej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia ,,Oceny zasob6w pomocy spolecznej w mieScie Wloclawek za
rok 2020".

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI:

W),niki imienne:

ZA (21\

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .Ianusz Dgbczyfski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

.laroslaw Ilupalo, Agnieszka .Tura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElhbietaRutkowska,
Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna ZarEbska, Janusz Zi6lkowski, piotr ZwoIiriski

BRAK GI-OSU (4)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik

Po zakonczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. ll
Interpelac.ie, wnioski i zapytania radnych.

iedoP enta Mi obrad X Radv Mi
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- radny .Ianusz Dgbczyriski,
- radny Andrzej Golgbieski,
- radna Agnieszka .Iura-Walczak,
- radny Krrysrtof Kowalski,
- radny Arkadiusz Piasecki,
- radna El2bieta Rutkowska

Ad. 12

Inform acje i kom unikaty.

W tym punkcie porz4dku obrad Przewodnicz4cy Rady Miasta przypomnial Radnym
o obowi4zku skladania oSwiadczeri maj4tkowychza2020 rok. Oswiadczenie majqtkowe wraz
zkopi4 swojego zeznaniao wysokoSci osi4gnigtego dochodu w roku podatkowym (PIT) zarok
poprzedni nalezy zlo\c w dw6ch egzemplarzach w terminie do dnia 30 kwietnia2l2l r. do
Biura Rady Miasta.

Ad. 13

Zakoftczenie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXXII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyty sig w
dniu 20 kwietnia 2021 roku,

radny Stanislaw Wawrzonkoski

Przygotowal(a): .lol anta Skladanowska
Glowny Specjalista ds
obslugi Rady Miasta

Pzygotowano przy pomocy programu esesja.pl
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